
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål D

Vil ministeren redegøre for, hvorfor det ikke fremgår af finanslovsforslaget for 2019, at

skatteforvaltningen har som mål at nedbringe tabet af skatteindtægter således at skatte-

gabet højst er på 2 pct.?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2017-18, jf. SAU alm. del -

samrådsspørgsmål AÆ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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